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OBEC SLATINA NAD ÚPOU  
 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou  

ZÁPIS z 11. zasedání 
Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 20. 12. 2022 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
     

 
Přítomni: Vladimír Čapek, Lucie Dvořáčková, Lukáš Kábrt, Marie Pokorná, Martin Žylka, Monika Žylková  

Omluveni: Pavel Tatíček  
Nepřítomni:   

Hosté: ,    

Jednání řídil: Monika Žylková, starostka      
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO - ZO je usnášeníschopné. 

Ověřovatelé: Lukáš Kábrt, Monika Žylková 

Zapisovatelem: Marie Pokorná 

Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se hlasování - 0   schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Rozpočtové opatření č.9 

2. Rozpočet na rok 2023 

3. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu 

4. Dodatek č.13 - Smlouva o dílo odpady 

5. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti knn pro ppč. 596/2 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Rozpočtové opatření č.9 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Paní starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 9, které  bylo schváleno dle  její pravomoci. Rozpočtovým 
opatřením dochází k úpravě na straně výdajů viz přiíoha. 

Usnesení č. 22/11/01 - 2022/12/20 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

rozpočtové opatření č.9 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  Rozpočet na rok 2023 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
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Paní starostka seznámila  s připraveným a projednaným rozpočtem na rok 2023. Návrh rozpočtu byl projednán 
finančním výborem dne 29. 11. 2022. Návrh rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce od 30.11.2022 do 20.12.2022, kdy 
do12 hod bylo možné podat připomínky. Připomínky k zveřejněnému návrhu rozpočtu, nebyly podány. 
Rozpočet je předložen jako schodkový se zapojením finančních prostředků z předchozích let ve výši 600.000Kč. Příjmy 
rozpočtu  ve výši .5 900 000,-Kč a výdaje rozpočtu  6 500 000,-Kč. 
Uvolněné finanční prostředky z předchozích období budou použity na vybudování veřejného osvětlení hřbitova. 

Usnesení č. 22/11/02 -2022/12/20 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

rozpočet na rok 2023 jako schodkový se zapojením finančních prostředku z předchozích let 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka seznámila zastupitele s  návrhem střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2024 - 2026. Návrh střednědobého 
výhledu byl připraven na základě aktuálního plnění rozpočtových příjmů a projednán finančním výborem. Vzhledem k 
nejistému vývoji  ekonomické situaci, zejména cen energií, je výhled připraven pro pokrytí běžného provozu obce.  
Návrh bude zveřejněn na úřední desce. 
K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 22/11/03 - 2022/12/20 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s o u h l a s í  

s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2024 - 2026. 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.  Dodatek č.13 - Smlouva o dílo odpady 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Paní starostka seznámila s návrhem  dodatku č. 13 smlouvy o dílo firmy Marius Pedersen a.s.  
V předloženém návrhu se promítá nárůst nákladů do cen poskytovaných služeb.  
Těmito náklady jsou: 
- Nárůst cen svozových vozidel a techniky 
- Elektrické energie 
- Růst cen PHM 
- Zvyšování mezd v závislosti na vývoji trhu práce, který reaguje na prudce rostoucí životní náklady 
- Opravy a pojištění 
- Odstranění odpadu 
- Inflace, která se očekává mezi 18 -20%. 
Návrh pro 2023: 
- dochází k navýšení ceny svozu a odstranění SKO v rozmezí 12,4 - 13,6 %. Tato navrhovaná 
změna vychází z předpokladu úpravy některých svozových tras. Cílem těchto úprav je snaha o optimalizaci 
svozu odpadů s co nejmenším navýšením ceny za svozové služby. 
- Navýšení ceny za svoz separovaných odpadů ve výši 14,9 - 15,4 % a dále úprava recyklačního poplatku u 
komodity plast, ve výši 1 755 Kč/t, papír ve výši 592 Kč/t. 
-  U samostatné přepravy odpadů (kontejnerovými vozidly) dojde k zvýšení ceny za km a manipulace o 16,3 %. 
- Nebezpečné odpady navýšení 26,3 % 
Četnost svozu  SKO 1x14dní. Svozový den sudý čtvrtek. 

Usnesení č. 22/11/04 -2022/12/20 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

dodatek č. 13 Smlouvy o dílo s firmou Marius Pederse a.s. 
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přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5.  Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti knn pro ppč. 596/2 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou projednalo na 2. zasedání dne 5. 4. 2022 Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o 
zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu knn pro ppč  596/2. Stavba byla provedena v srpnu 2022. 
Paní starostka předložila Zastupitelstvu obce ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IP-12-
2013425/VB/2, Slatina n.Ú - knn pro p.č.596/2.Kabel nízkého napěti je na pozemku pč. 1788 ostatní plocha ost. 
komunikace, který je ve vlastnictví obce viz geometrický plán. Jednorázová náhrada za věcné břemeno byla stanovena 
na 2 000Kč. 
K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 22/11/05 - 2022/12/20 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  
smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti pro knn pro ppč. 596/2 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

 

 

Diskuse: 

- Starostka obce informovala o nabídce vydavatelství PIP s.r.o.o brožuře Města a obce KHK pro informační centra - informace 
o naší obci 1/4 stránky cena 3.500Kč. 

Zastupitelé obce tuto nabídku zamítli. 

- Předseda kontrolního výboru Vladimír Čapek informoval o výsledku kontrolního výboru ze dne 14.12.2022. 

- Starostka a místostarostka informovaly o zpracované studii vodáckého přístaviště a vyhlídky na řece Úpě z roku 2011, studie 
byla zpracována v rámci projektu "Modrý pás Úpy". Zastupitelé obce nepodpoří realizaci tohoto projektu. 

- Starostka obce informovala o dodání stanů a dovybavení JSDH. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Ověřil: Monika Žylková, starostka, Lukáš Kábrt, člen zastupitelstva Lukáš Kábrt  

Zapsal: Marie Pokorná, místostarosta   

Monika Žylková 
starostka 

 
 
 
 

Marie Pokorná 
místostarosta 

 


